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Verksamhetsberättelse för år 2023 
 

 Styrelsen har under året haft följande sammansättning:  

Ordförande Gunnar Bergman 

Vice ordförande Bengt Schultz  

Kassör Kerstin Johansson 

Sekreterare Anders Larsson 

Ledamot Nina Tjädermark  

Ledamot  Bengt Edh 

Ledamot  Bernt Pettersson 

Styrelsen har under året haft 7 protokollförda sammanträden. 

Övriga funktionärer 
Revisorer Mats Jangefors och Bo Bergforsen med Åke Krantz som ersättare. 

Valberedning Tyvärr idel vakanser! 
 

Medlemmar 
Föreningen hade vid årsskiftet 125 medlemmar, varav 21 är föreningsmedlemmar.  

 
Ekonomi 
Den ekonomiska ställningen framgår av bifogad ekonomisk redogörelse. Allmänt har vi en 

ganska stabil ekonomi. 

Vår huvudsakliga intäkt är medlemsavgifterna, men vid våra allmänna möten har bl.a. fika- 

och lotteriförsäljning bidragit till finansiering av vår verksamhet. 

Vår klart största kostnadspost är hyran av föreningslokalen, där vi dock i efterskott får 40% av 

kostnaden som driftbidrag från kommunen. 
Hanteringen kring bidragen görs sedan 2020 helt och hållet via kommunens Föreningsportal. 

 

Årsmöte 

Ordinarie årsmöte för verksamhetsåret 2022 hölls i Matsalen i Huskvarna Sportcenter tisda-

gen den 21 februari 2023 i närvaro av 21 medlemmar.  

Gunnar Bergman valdes till mötesordförande och Anders Larsson till mötessekreterare. 

Verksamhetsberättelsen inklusive den ekonomiska redogörelsen och revisionsberättelsen 

godkändes av årsmötet. Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2022. 

Som ordförande i föreningen omvaldes Gunnar Bergman. I övrigt inga förändringar i styrel-

sen. Tyvärr lyckades årsmötet inte utse en ny valberedning 

Enligt styrelsens förslag beslutade årsmötet att årsavgiften för verksamhetsåret 2024 skall 

vara oförändrad, d.v.s. 100 kr för enskild medlem och 200 kr för föreningsmedlem. 
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Före årsmötet berättade Martin Gårlin från Kultur & Fritid i 

Jönköpings kommun om bl.a. framtida planer gällande an-

läggningar och bidrag. Vi fick information om förenings-

stöd under pandemin, åtgärder pga kraftigt höjda elpriser, 

planer och strategier under senare år och genomförda, på-

gående, budgeterade och ej budgeterade anläggningar 

runtom i kommunen.  

 
         Martin Gårlin 

 

Vårens medlemsmöte 

Det var premiär för ett medlemsmöte på våren och detta avhölls 

torsdagen den 11 maj i Huskvarna Sportcenters matsal. Vår gäst 

under detta möte var veteranidrottaren och fysioterapeuten 

Anna Ek, som berättade om sin civila och idrottsliga karriär 

och visade bilder och filmer som visade att ”det aldrig är för 

sent att börja idrotta”.  

Anna tävlar nu för IKHP och hade haft en hel del idrottsliga 

framgångar och deltagit i ett antal VM, EM och NM. Anna har 

även uppdrag i Svenska Friidrottsförbundet (som fysio) och i 

Veterankommittén. 

Det blev en mycket trevlig dragning av Anna, som vi alla var 

mycket nöjda med. 

        Anna Ek 

 

Fallens Dag 

Lördagen den 26 augusti medverkade vi under Fallens Dag i Huskvarna där 12 av våra före-

ningsskyltar ställdes ut i Smedjan och rönte visst intresse av en del besökare. 

 

Höstens medlemsmöte 

Höstens medlemsmöte anordnades den 24 oktober hos RF-SISU i deras lokaler på Rosenlund. 

Vår ciceron under detta besök var Per Edén som är verksamhetsansvarig på RF-SISU för Jön-

köpings län. Efter en inledande rundvandring i deras lokaler 

berättade Per om den verksamhet som RF-SISU bedriver. I 

Småland finns 3 större länsvisa kontor där det största är i 

Jönköping med all administration och ekonomi. De övriga 

kontoren bemannas endast av verksamhetskonsulter. Dess-

utom finns ett antal ”hemma”-kontor. I Småland finns 71 

specialidrotter representerade.  

Idrottsservice omfattar stöd till idrottsföreningar gällande 

ekonomiska frågor, löneadministration och kommunikation. 

Vi fick en mycket intressant information om RF-SISU:s 

verksamhet. 

                Per Edén 

Gammeljul i Smedbyn 

Söndagen den 3 december medverkade vi under Gammeljul i Smedbyn genom att ställa ut 

våra föreningsskyltar. Detta väckte stort intresse och c:a 300 personer tittade in och vi lycka-

des värva några nya medlemmar.  
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Tidningsklipp 

Styrelsen har i sedvanlig ordning sammanställt tidnings-

urklipp och referat för Huskvarnas idrottsföreningars 

verksamhet.  

Denna samling av urklipp som gjorts under många år är 

nog en ganska unik dokumentation av föreningarnas 

verksamhet, som alltför få tar chansen att ta del av.  

 

 

Hemsidan  

Under året gjordes inga strukturella förändringar av vår hemsida utan 

endast upplägg av diverse nyheter och dokument främst med anknyt-

ning till våra medlemsmöten.  

Ett stort tack till Joakim Edvinsson som hjälper oss på ett förtjänstfullt 

sätt med hemsidan. 

 

Medlemsinformation och medlemsuppvaktning 

- I juni skickades en sommarhälsning via mejl/brev ut till alla våra medlemmar med lite övrig 

information. Dessutom strax före Jul den traditionella julhälsningen från styrelsen. 

- Under året fortsatte vi att uppvakta de medlemmar som jubilerar, d.v.s. de som fyller 50, 60,  

70, 75, 80, 85 etc. Den enkla uppvaktningen sker i form av ett kort med bl.a. några idrottshi-

storiska bilder ur våra samlingar. 
 

Idrottsskyltar i Huskvarna Sportcenter 

Ett projekt för att i Huskvarna Sportcenter sätta upp ett antal 

skyltar (med främst bilder) från olika idrottsföreningars 

verksamhet i Huskvarna startades upp redan 2020 av Peter 

Hagström på kommunens Kultur & Fritid. På grund av pan-

demin låg detta nere ett tag, men aktiverades igen under hös-

ten 2022. Vi medverkar i detta projekt bl.a. genom att ta 

fram lämpliga bilder till dessa skyltar. Arbetet i detta projekt 

har avstannat, bl.a. på grund av att gatorna runtom skall läg-

gas om och den planerade ombyggnation av Sportcenter är 

därför framflyttat i tid. 

 

Planerade aktiviteter 

- Under året uppkom ett förslag att vi skulle utöka samarbetet med Huskvarna Hembygdsfö-

rening (HHF) och möjligen då bli en självständig sektion inom HHF. Ännu inget beslut fattat 

kring detta. 

- Information på våra föreningsskyltar slutar omkring 2002. Planering gjordes för att komplet-

tera informationen om respektive förening med assistans av de (ännu aktiva) föreningarna. 

- En katalogisering av allt vårt material i föreningslokalen planeras. 
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Slutord 

Styrelsen vill framföra ett stort tack till alla medlemmar som stödjer vår verksamhet. 

Till våra sponsorer som skänkt vinster till våra lotterier har vi skickat en julhälsning med tack 

för dessa bidrag. 

Med fortsatt stöd från våra medlemmar, Jönköpings kommun och våra sponsorer hoppas vi 

kunna fortsätta vår verksamhet. 

 

 

Huskvarna 2024-01-15  

Styrelsen 

 

 

……………………………………… ………………………………………… 

 Gunnar Bergman Bengt Schultz  

 

……………………………………… ………………………………………… 

 Anders Larsson Kerstin Johansson 

 

……………………………………… ………………………………………… 

 Nina Tjädermark Bernt Pettersson 

 

……………………………………… 

 Bengt Edh 

 

 


